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országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A minisztérium miért azok pártján áll, akik megszegik a jogszabályt? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem „A növényvédelmi bírságról” cím ű írásbeli kérdésemre adott válaszát, melyet
azonban elfogadhatatlannak tartok. Többek között a minisztérium ebbéli hozzáállása miatt ninc s
előrelépés az ügyben . Már többször, több helyen úgy nyilatkoztak, hogy a probléma
megközelítésénél csak az agrároldalt veszik figyelembe, miközben csaknem 2 millió magyar embe r
szenved a parlagfű pollenjétő l . Egyéb területeken, ahol a bírságot éppen a visszatartó ereje miatt
szabják ki, ott a megbírságoltak álláspontját miért nem veszik figyelembe? A mai hazai gazdaság i
helyzetet tekintve, mindenki számos egyéb tényezőnek és körülménynek ki van szolgáltatva, a
bírsági tételeket mégis úgy határozzák meg, hogy azok visszatartó erej űek legyenek.

Kérdezem Miniszter Urat :

Miért nem fontos csaknem 2 millió ember egészsége a Vidékfejlesztési Minisztériumnak ?

- Miért a jogszabályt megszegők mellé állnak, ezzel semmibe véve 2 millió embe r
problémáját ?

- Miért nincs visszatartó erejű bírságolás rendszer?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . november 24 .
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országgyűlési képviselő


	page 1

